
The Norton Anthology of English Literature

The Norton Anthology of English Literature_下载链接1_

著者:Stephen Greenblatt

出版者:Norton

出版时间:2012-4-3

装帧:Paperback

isbn:9780393912500

http://www.allinfo.top/jjdd


The ninth edition offers more complete works, more teachable groupings than ever
before and the apparatus teachers trust. Read by more than 8 million students, The
Norton Anthology of English Literature sets the standard. New longer texts include: Sir
Gawain and the Green Knight in Simon Armitage's new translation, Sidney's Defense of
Poetry, Wycherley's The Country Wife, Joyce's Portrait of the Artist as a Young Man,
Woolf's Mrs Dalloway and Beckett's Waiting for Godot (exclusive to Norton).
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文艺复兴卷除了增加了一个新的cluster「文艺复兴时期的爱和欲」之外，基本和上一版
没有什么差别。

-----------------------------
作为介绍非常棒，不过几乎每篇选文都需要找配套的材料来补充着看。

-----------------------------
诺顿的介绍性文字都很好读。不过既然是选集，作品收录就不是很全。

-----------------------------
读的第一本这种牛书，对内容没有能力评论，但是装帧，大部头，都让人爱不释手

-----------------------------
为表尊重打个五星
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